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Geacht college 

Op 2 januari 2023 heeft GroenLinks schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van de gebeurtenissen in de 

nieuwjaarsnacht in Maastricht. De vragen waren tweeledig: vuurwerk en de gevolgen daarvan en inciden-

ten. 

Tijdens de domeinvergadering Algemene Zaken op dinsdag 17 januari heeft GroenLinks ook al vragen ge-

steld n.a.v. de gebeurtenissen in de nieuwjaarsnacht. Op 1 februari ontvingen we het antwoord op de 

schriftelijke vragen en werd voor de reactie op de vragen over incidenten, na opgemerkt te hebben dat de 

nacht relatief rustig verlopen was, verwezen naar een toekomstige RIB die we als raad uiteindelijk op 5 april 

2023 ontvingen, waarvoor hartelijke dank. 

In de beantwoording over vuurwerk meldt u dat handhaving van een vuurwerkverbod elders (bijna) onmo-

gelijk bleek. Helaas spreekt u daar over slechts tijdelijke effecten van fijnstofstijging. Over de incidenten 

herhaalt u de opmerking dat Maastricht van oudsher een relatief rustige jaarwisseling kent. 

De RIB van 5 april 2023 schetst echter, naast "geruststellende woorden", schade aan gemeentelijke eigen-

dommen die verdubbeld zijn. Daarnaast zal er ongetwijfeld ook nog schade zijn aan privé-eigendommen, 

die waarschijnlijk niet bij u bekend zijn. 

GroenLinks heeft op vrijdag 7 april jl. mondelinge vragen aangekondigd inzake de rondvraag aan het college 

tijdens de domeinvergadering Algemene Zaken op 11 april jl. Graag hadden we onderstaande vragen aan 

de portefeuillehouders gesteld en waren we wederom in debat gegaan. Helaas waren zij niet aanwezig. 

Daarom stelt GroenLinks vandaag schriftelijk de volgende (aanvullende) vragen.  

1. Hoe interpreteert het college de bevindingen en resultaten jaarwisseling 2022-2023 zoals opge-

somd in de RIB? Waarom blijkt niet uit de RIB dat het college zichzelf deze vragen heeft gesteld? 

2. Wat zijn de beleidsmatige acties die het college voornemens is? Waarom blijkt niet uit de RIB wat 

die voornemens zijn? 

3. Heeft het college nog overleg gehad met andere gemeenten over een toekomstig beleid? 

 



 

4. Voorts maakt u melding van vuurwerk overlastmeldingen van 28 december tot en met 31 decem-

ber 2022. Wat zijn de cijfers m.b.t. deze meldingen op 1 januari 2023? 

 

In afwachting van uw reactie. 

 

Hartelijks, 

Mark Mülders 

Harry Schouten 

GroenLinks 


